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Ο εκ Γεωργίας άγιος Γαβριήλ ο διά Χριστόν σαλός και 
Ομολογητής.

Ο π. Γαβριήλ έλεγε να μη δίνουμε σημασία στα όνειρα που βλέπουμε για να μην 
πέφτουμε στην παγίδα του πονηρού:
– Μην ασχολείστε πολύ με τα όνειρα. Απλώς να σκέφτεστε: «Δεν ξέρω τι και από 
πού ήταν».
Το όνειρο μπορεί να προέρχεται από τον Κύριο ή από τον Πονηρό ή από το νου μας.
Κι έρχεται σε τέτοιο καιρό, που καλύτερα είναι να μην το εμπιστευτείτε. Αν θέλετε 
κάτι να μάθετε, ρωτήστε κάποιον πεπειραμένο.
– Ποιον πρέπει να λογαριάζουμε ως πεπειραμένο;
– Μόνον αυτός που ζει άγια και έχει τη χάρη του Αγίου Πνεύματος μπορεί να 
ξεχωρίζει το καλό από το κακό. Δεν πρέπει να δίνεις σημασία στα όνειρα, διότι δεν 
ξέρεις αν είναι από τον Κύριο ή από τον Πονηρό. Ούτε να το αποδεχτείς ούτε να το 
αγνοήσεις.
Διότι αν το αποδεχτείς μπορεί να δεχτείς τον Διάβολο. Αν το αρνηθείς, μπορεί να 
μη δεχτείς τον Χριστό. Γι’ αυτό πες: «Δεν ξέρω». Διάλεξε τη μέση λύση, που είναι 
η ταπείνωση.

Από το βιβλίο, ο “Άγιος Γαβριήλ, ο διά Χριστόν σαλός και Ομολογητής”.


